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ZÁPISNICA 
zo 8. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 04.04.2011 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Správa o výsledku kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami Európskych 

spoločenstiev a iných prostriedkov zo zahraničia na Strednej odbornej škole 
Ostrovského č. 1, Košice 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytnutí 
dotácie na prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a 
školským zariadeniam 

4. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2010 
5. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011 
6. Aktualizácia zoznamu trvalo podporených podujatí na rok 2011 a poskytnutie dotácie 

nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

7. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 
3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

8. Predloženie najvhodnejšieho návrhu na uzatvorenie zmluvy o dočasnom prevode akcií 
v spoločnostiach NsP Spišská Nová Ves, a. s., NsP Trebišov, a. s., NsP sv. Barbory 
Rožňava, a. s. a NsP Štefana Kukuru Michalovce, a. s. 

9. Odklad splátok návratných finančných výpomocí pre nemocnice s poliklinikami v 
zakladateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

10. Štandardizácia regionálnych knižníc - strategický materiál 
11. Koncepcia rozvoja kreatívnej ekonomiky v Košickom samosprávnom kraji 
12. Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 
13. Rôzne 
14. Záver zasadnutia 

 
 
 
 
 
 



K bodu č. 1 
 
Vyjadrenie: 
Komisiu otvoril a viedol Ing. Burian, predseda komisie. Navrhol doplniť rokovanie o bod: 
„Poskytnutie návratnej finančnej výpomoci Nemocnici s poliklinikou sv. barbory Rožňava, a.s.“ 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 2 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Správa o výsledku kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami Európskych 
spoločenstiev a iných prostriedkov zo zahraničia na Strednej odbornej škole Ostrovského č. 1, 
Košice“ uviedol Ing. Kandráč, vedúci odboru školstva. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 3 
 
Vyjadrenie: 
S materiálom „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o 
poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a 
školským zariadeniam“ oboznámil komisiu Ing. Kandráč, vedúci odboru školstva. VZN rieši 
poskytnutie príspevku na stravovanie neštátnych školských zariadení. Navrhuje sa rovnaký 
príspevok pre všetky zariadenia. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 



K bodu č. 4 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2010“ uviedla Ing. Karafová. 
Bolo navrhnuté rozdelenie prebytku hospodárenia 5 031 786,76 €. K návrhu na riešenie výkonov 
vo verejnom záujme z prebytku hospodárenia diskutovali členovia komisie: Ing. Süli, Ing. 
Vavrek, p. Rečka a Ing. Bečarik. Ing. Burian, predseda komisie, odporučil Ing. Vavrekovi 
vykonať kontrolu oprávnených nákladov.  
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 5 
 
Vyjadrenie: 
S materiálom „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011“, ktorý nadväzuje 
na Záverečný účet KSK za rok 2010, komisiu oboznámila Ing. Karafová, vedúca odboru financií. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 6 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Aktualizácia zoznamu trvalo podporených podujatí na rok 2011 a poskytnutie dotácie 
nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 
3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ uviedla PhDr. Kovácsová, 
vedúca odboru kultúry a cestovného ruchu. Poslanec Ing. Farkašovský navrhol vypustenie akcie 
„Gombasecké kultúrne slávnosti“, ktorých organizátorom je Csemadok Oblastný výbor Rožňava.   
Člen komisie Ing. Slovák bol zásadne proti vypusteniu tejto akcie zo zoznamu trvalo 
podporovaných podujatí. Pán Farkašovský navrhol, aby odbor kultúry a CR po uskutočnení akcie 
predložil správu finančnej komisii o vyhodnotení podujatia. V prípade negatívneho hodnotenia, 
bude podujatie navrhnuté na vyradenie zo zoznamu trvalo podporovaných podujatí. 
 



Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2  
 
 
 
K bodu č. 7 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Karafová, vedúca odboru financií uviedla materiál „Informácia o poskytnutých dotáciách z 
vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 
Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov“. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 8 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Predloženie najvhodnejšieho návrhu na uzatvorenie zmluvy o dočasnom prevode akcií 
v spoločnostiach NsP Spišská Nová Ves, a. s., NsP Trebišov, a. s., NsP sv. Barbory Rožňava, a. 
s. a NsP Štefana Kukuru Michalovce, a. s.“ uviedol Ing. Bernát, riaditeľ Úradu KSK. Informoval 
komisiu, že Komisia na prípravu zadávacej dokumentácie pre medzinárodnú obchodnú verejnú 
súťaž o najvhodnejší návrh na uzatvorenie zmluvy o dočasnom prevode akcií v NsP bude 
zasadať 7.4.2011 a navrhol, aby sa spoločné zasadnutie Finančnej a Zdravotnej komisie k tejto 
problematike konalo dňa 12.4.2011 o 14:00 hod. 
 
Uznesenie: 
Komisia zobrala materiál na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 



K bodu č. 9 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Odklad splátok návratných finančných výpomocí pre nemocnice s poliklinikami v 
zakladateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja“ uviedla Ing. Karafová. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 10 
 
Vyjadrenie: 
PhDr. Kovácsová uviedla materiál „Štandardizácia regionálnych knižníc - strategický materiál“. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 11 
 
Vyjadrenie: 
S materiálom „Koncepcia rozvoja kreatívnej ekonomiky v Košickom samosprávnom kraji“ 
komisiu oboznámili Ing. Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu KSK a Ing. Sasáková, referentka 
odboru regionálneho rozvoja a plánovanie a implementácie projektov. Koncepcia poskytuje 
strednodobý rámec pre aktivity zamerané na podporu a rozvoj odvetví kreatívnej ekonomiky. 
  
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 



K bodu č. 12 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja„ uviedla Ing. 
Schrötterová, vedúca odboru správy majetku. Zásady nadväzujú na legislatívne zmeny zákona 
o majetku VÚC. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 13 
 
Vyjadrenie: 
V bode Rôzne sa komisia zaoberala doplneným bodom programu „Poskytnutie návratnej 
finančnej výpomoci Nemocnici s poliklinikou sv. barbory Rožňava, a.s.“. Po diskusii Ing. 
Farkašovský navrhol, aby návratná finančná výpomoc bola použitá účelovo na konkrétne platby. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 
 
 
K bodu č. 14 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Burian, predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil rokovanie 
komisie. 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Jozef Burian 
predseda komisie 

 


